

191 allée de Lauzard, Bat. B, Rdc. 1 34980 St. Gely du Fesc – France Tel: +33 (0) 952 210 755 info@chromateq.com www.chromateq.com

CHROMATEQ Lighting demonstration in Hong Kong Pre-registration Form

During the 2025 Hong Kong International Lighting Fair, **CHROMATEQ and LEAD FORCE are** pleased to invite you to a FREE seminar in Hong Kong on October 28th for a unique lighting control demonstration, technical explanations and reply to technical questions regarding the CHROMATEQ control software and control devices.

Date, Time: October 28th 2025 from 5:00 p.m. to 7:00 p.m.

Venue: S.K.H. St. Andrew's Primary School in Hong Kong.

Address: 3, Hoi Lai Street, Sham Sui Po, Kowloon (Nam Cheong MTR station, Tuen Ma Line).

Maximum participation: 50 people.

Transportation: A coach will be arranged from the exhibition to the school on 28th at 4pm30.

Personal information required for the registration

•	Company / Organization:
•	Job Title:

• Email Address:

Full Name:

- Phone Number:
- Country of Residence:
- Understood Language(s):
- Number of attendees:

Seminar Attendance

☐ I will participate October 28th 2025
$\hfill\square$ I won't participate to the demonstration event, but I will visit your stand at the Hong Kong
International Lighting faire from October 27th to 30th.
☐ I won't participate to the demonstration event

What topics are you most interested in? (Select all that apply) ☐ Introduction to Chromateq DMX controllers ☐ Demonstration of Pro DMX 2 / Pixxem / Studio DMX software ☐ Presentation of the latest products ☐ Integration with third-party systems (audio, video, automation) ☐ Audio timeline, Beat, BPM features ☐ Questions on client projects ☐ Q&A session with Chromateq experts **Comments or Special Requirements** (e.g. preferred language, accessibility needs, technical questions, etc.) Language □ English ☐ Chinese ☐ Cantonese ☐ French Consent ☐ I agree to receive updates and information from Chromateq. ☐ I understand that this seminar is free and places are limited. Once completed, please send this form to: info@chromateg.com By submitting this form, you will receive later a confirmation email with practical details about

Areas of Interest

the seminar.



191 allée de Lauzard, Bat. B, Rdc. 1 34980 St. Gely du Fesc – France 电话: +33 (0)952 210 755 info@chromateq.com - www.chromateq.com

CHROMATEQ香港照明讲座预先登记表

在2025香港国际照明博览会期间,CHROMATEQ和LEAD FORCE很高兴邀请您参加10月28日在香港举行的免费研讨会,进行独特的照明控制演示,技术解释和回答有关CHROMATEQ控制软件和控制设备的技术问题。

日期、时间: 2025年10月28日下午5时至7时。

地点:香港圣公会圣安德鲁小学。

地址: 九龙深水埗海荔街3号(屯马线地铁南昌站)。

最多参与人数:50人。

交通: 28日下午4点30分从展会中心到学校会安排一辆大巴。

报名所需的个人信息

•	公司/机构:
•	职位:

● 邮箱:

● 姓名:

- 电话:
- 居住国家:
- 能听懂的语言:
- 参会人数:

出席研讨会

我将参加2025年10月28日的研讨会		
10月27日至30日,我会在香港国际照明展	(Hong Kong International Lighting fair)	参观展
位,但我不会参加研讨会活动。		
我不会参加研讨会		

兴趣领域

你最感兴趣的话题是什么? (选择所有适用的)
 □ Chromateq DMX控制器简介 □ Pro DMX 2 / Pixxem / Studio DMX软件的演示 □ 最新产品的展示 □ 与第三方系统(音频、视频、自动化)的综合一体化运用 □ 音频时间线、节拍、BPM等功能 □ 客户项目上的问题 □ 与chromateq专家的问答环节
评论或特殊要求
(例如首选语言、无障碍需求、技术问题等)
语言
□ 英语□ 普通话□ 粤语□ 法语
许可
□ 我同意接收来自chromateq的更新和信息。 □ 我明白,这次研讨会是免费的,参加的地方是有限的。
完成后,请将此表格寄至: info@chromateq.com
提交此表格后,您将收到一封确认邮件,其中包括研讨会的具体细节。